

7D5N Shirakawago + Alpine Route

Tour code : 7SAO-MH



Hotel Located in Osaka City Center

5 Nights Hotels | **Gifu (1 night) Gifu Resol** or similar | **Matsumoto (1 night) Itoen-En Hotel Asama-No-Yu** | **Takayama(1 night) Spa Hotel Alpina Hida Takayama** | **Osaka (2 nights) Sarasa Namba** or similar

1 VIA KL Airport - Kansai

[Meal Onboard]
Gather at airport, and then depart to Kansai Airport.

2 Kansai - Kyoto - Gifu

[Lunch | Dinner]
Arashiyama Bamboo Grove/Park
The thick green bamboo stalks seem to continue endlessly in every direction and there's a strange quality to the light.
Kiyomizu Temple
The temple famous for its large wooden terrace and it offers a stunning cityscape of Kyoto.
Fushimi Inari Shrine
The magical, seemingly unending path of over 5000 vibrant orange torii gates that wind through the hills behind the shrine.

Togetsukyo Bridge
509ft long bridge connecting to the island, offering a pedestrian walkway & picturesque views.

3 Gifu - Shirakawago - Takayama - Matsumoto

[Breakfast | Lunch | Dinner]
Shirakawago Village
A village with rice fields and a river running through it. 114 thatched roof stand together in the village.

Shiroyama Viewpoint
Enjoy the nice views of Ogimach and its farmhouses. It's famous for its many thatched A-frame buildings, built in a style of rustic architecture known as gassho-zukuri "praying hands".
Takayama Old Town

The rich atmosphere of Takayama castle town still lingers, you can see sake breweries & merchants' houses with latticed bay windows standing in a row. This district was designated an area of important traditional buildings by the Japanese Government.

4 Matsumoto - Alpine Route - Takayama

[Breakfast | Lunch | Dinner]
Tateyama Kurobe Alpine Route
Explore 90km of the magnificent Tateyama Kurobe Alpine route by 4 types of transportation.
- Ogisawa (Electric Powered Trolley Bus) - Kurobe Dam
- Kurobe Dam (Short Walking Distant) - Lake Kurobe (Cable Car) -Kurobedaira

- Kurobedaira (Ropeway) -Daikanbo
- Daikanbo (Electric Powered Tunnel Trolley Bus) - Murodo
- Murodo: SNOW WALL (Highland Bus)
-Tengudaira - Midagahara - Bijodaira
The above schedule is subject to weather conditions

5 Takayama - Osaka

[Breakfast | Dinner-]
Mitsui Outlet Park Shiga Ryuo
It has over 400 brand outlet stores selling not only fashion items but sporting, outdoor & interior goods.
Osaka Castle (Photo Stop)
A famous landmark and popular sight seeing spot which contains 13 structures which have been designated as Important Cultural Assets by Japanese government.
Shinsaibashi Shopping Street
Here is a shopping arcade lined with department stores, souvenir shops, and fashion shops.

6 Osaka

[Breakfast]
After breakfast, Enjoy Full Day Free & Easy by own Shopping

7 Osaka - Airport

[Breakfast]
After check-out from hotel, transfer to airport for flight check-in

Meals
- Hobo Miso Steak Set
- Yutofu Set + Tempura
- All-you-can-eat Shabu-shabu
- All-you-can-eat Japanese BBQ
- Japanese Set
- Buffet at hotel

Departure Date:			Company Stamp		
Flight Schedule:					
	Adult	Child	TOTAL		
Tour Fare:					
Airport Tax & Fuel S/C:					
Travel Insurance:					

7天5晚 合掌村+ 深游立山黑部路线

Tour code : 7SAO-MH



酒店位于
大阪城市

**5晚
酒店**

岐阜 (1晚)
Gifu Resol
或同等级

松本 (1晚) ♨️ 温泉
Itoen-En Hotel Asama-No-Yu
或同等级

高山 (1晚) ♨️ 温泉
Spa Hotel Alpina Hida Takayama
或同等级

大阪 (2晚)
Sarasa Namba
或同等级

1 吉隆坡机场 - 关西机场
(机上餐饮)
集合于机场, 然后飞往日本关西

2 关西机场 - 京都 - 岐阜
(午餐|晚餐)
岚山竹林
李安拍摄《卧虎藏龙》的地方。驻足在竹林中, 你可听到风吹过竹叶发出的天籁之音。
清水寺
日本最有名的寺院之一。在陡峭的悬崖上建造的悬空的正殿“清水舞台”, 可将京都市景尽收眼底。
伏见稻荷大社
成百上千座朱红色鸟居构成一条到山顶的通道, 是京都代表性的风景之一。
渡月桥
渡月桥横跨桂村河, 全长 155 米。在无云的夜晚, 月亮看起来在跨越全桥。

3 岐阜 - 白川乡 - 高山 - 松本
(早餐|午餐|晚餐)

白川乡合掌村
列为世界文化遗产。百多x栋『合掌造』茅草屋顶的民家, 造型特殊。同时游览明善寺和得爱桥。

城山观望台
观赏整个村庄壮丽景色。瞭望使用稻草芦苇设计成 60 度斜角的正三角形建筑物, 看起来如同两手手掌合起来呈人字型的屋顶。

高山古城
古街主要是一之町、二之町、三之町三条商业街道的总称, 其中以南半部的上三之町古街的状态最为完整, 已被日本政府指定为“重要传统建筑群保护区”。这里还有许多老屋、商店、咖啡馆等, 有些甚至已经经营了好几个世纪。

4 松本 - 立山黑部 - 高山
(早餐|午餐|晚餐)
立山黑部阿尔卑斯山脉路线
穿越日本北方阿尔卑斯的一条全长 90 公里的旅游路线。利用 4 种不同交通方法就可以浏览大自然雄伟壮阔的景色。

- 扇泽(隧道电车)→ 黑部水坝
- 黑部水坝(步行)→黑部湖(地下缆车)→ 黑部平
- 黑部平(空中缆车)→ 大观峰
- 大观峰(隧道电车)→ 室堂
- 室堂: 雪之大谷(高原巴士)→天狗平 → 弥陀原 → 美女平
- 美女平(地下通过的登山缆车)→ 立山车站
- **以上安排需视天气情况**

5 高山 - 大阪
(早餐|晚餐)
艾格勒三井奥特莱斯购物城
以优惠的价格, 销售样品及过季商品等。顾客可以优惠价格购买到日本的品牌商品。
大阪城 (停留拍照)
它不仅是大阪人的骄傲, 也是日本最有名的古迹之一。被立为重要文化遗产的建筑。
心斋桥
大阪城南的一个最具特色的购物区。主要街道内天顶有透光顶棚, 不受外界气候影响。

6 大阪
早餐后, 享有整天自由活动时间

7 大阪 - 机场
(早餐)
Check-Out 酒店后, 送往机场办理登机手续启程回国。

餐饮包含

- 任你吃刷刷锅
- 牛排套餐
- 日式套餐
- 任你吃日本烤烧
- 酒店自助餐

Departure Date:		Company Stamp	
Flight Schedule:			
	Adult	Child	TOTAL
Tour Fare:			
Airport Tax & Fuel S/C:			
Travel Insurance:			

*所有图片仅供参考